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Aanwezig: Kim Kroekenstoel, Denise Rondeel, Ramon Penterman, Jantine te Molder en Linda 
Wallerbos 
 
Afwezig: - 
 
Opening 
Welkom allemaal, fijn dat het overleg online kan plaatsvinden. Dit i.v.m. de griep van Kim (zodat 
anderen niet worden aangestoken). Jammer dat we niet bij Bellefleur kunnen afspreken. Er zijn 
nieuwe ideeën voor de inrichting en indeling van de ruimtes.  
 
Tuin 
Biljoen Groen heeft een offerte gemaakt voor aanpassingen in de tuin. Deze is goedgekeurd en de 
verwachting is dat ze in maart/ april gaan beginnen. Boven de zandbak komen palen met daaraan 
een schaduwdoek. Biljoen Groen heeft een alternatief voor de schors langs de zandbak, dit gebruiken 
ze op scholen en andere kinderdagverblijven ook. Kim geeft aan graag de verschillende 
ondergronden te willen behouden in de tuin.  
 
De schuur is opgeruimd en opnieuw gerangschikt. Hierdoor is het voor de kinderen makkelijker om te 
helpen met opruimen en daarmee de zelfstandigheid van de kinderen te vergroten. Er worden in de 
schuur foto’s opgehangen waarop de kinderen kunnen zien waar ze de spullen moeten neerzetten. 
 
Tarieven 
Kim en Denise hebben geen reacties van ouders ontvangen over de tarieven. In de nieuwe CAO, die 
na verwachting vanaf april ingaat, staat dat het loon van medewerkers met 12% omhoog gaat. Het 
verhogen van de tarieven zijn daarom dus wel nodig. De kinderopvangtoeslag is na de bekendmaking 
van de nieuwe tarieven tot tweemaal toe ook verhoogd, wat voor ouders netto scheelt. Dat was een 
positief bericht. 
 
Personele bezetting 
Bij Juffrouw Bellefleur is nog geen sprake van een personeelstekort. Wel heeft er een vacature open 
gestaan waarop veel brieven zijn ontvangen. Bij andere locaties zijn medewerkers zwanger en ter 
vervanging van hun zwangerschapsverlof zijn nieuwe medewerkers aangenomen. Er zijn ook extra 
medewerkers aangenomen voor de vakantieperiode. 
 
Samenwerking Hassinkhof 
De samenwerking met de Hassinkhof is weer opgestart. Wanneer Ruth terug is van haar reis naar 
Saba gaat Denise samen met haar een planning maken. Er wordt gerouleerd in aanbod van 
activiteiten en groepen, zodat er niet te veel kinderen tegelijk naar de Hassinkhof gaan.  
 
Corona 
Op dit moment heeft Juffrouw Bellefleur niet te maken met corona. 
 
Jaarplanning 
Denise is met het team bezig met de jaarplanning. Hierin worden momenten gepland waarop ouders 
welkom zijn om mee te helpen bij activiteiten. Ouders kunnen zich hiervoor opgeven. Het is de 
bedoeling dat de planning op tijd wordt verstuurd zodat ouders rekening kunnen houden met de 
activiteiten. Het meehelpen bij de activiteiten is geheel vrijblijvend. 
 
 



Alle activiteiten worden dit jaar weer opgepakt. De opa en oma week wordt ook weer ingepland. 
 
Jantine geeft aan dat het leuk zou zijn om te weten met welke kinderen je eigen kind speelt. Dit 
mogen de leidsters, vanwege de AVG-wet, niet met ouders delen. Denise wil daarom graag een 
ouderavond inplannen waarop ouders elkaar kunnen ontmoeten en op die manier kunnen 
ontdekken met welke kinderen hun eigen kind speelt. 
 
Kim wil graag 1x peer jaar een fotograaf langs laten komen die leuke foto’s maakt van de kinderen. 
Deze kun je als ouders dan bestellen mocht je dit willen. Ze heeft hiervoor mogelijk al een fotograaf 
gevonden. 
 
Manager in opleiding 
Een manager in opleiding in de zorg, Juliana, heeft Kim benaderd om bij Weijdeland stage te lopen. 
Ze is vorige week begonnen met haar stage. Zij gaat een digitaal tevredenheidsonderzoek uitvoeren 
bij Juffrouw Bellefleur. Naar verwachting zal dit in maart/ april zijn. Kim wil graag meer gaan 
digitaliseren. Juliana gaat haar hierbij ondersteunen. Kim wil ook graag een app hebben waarop de 
leidsters de observatieformulieren digitaal kunnen invullen. Ouders krijgen dan, wanneer hun kind 
naar school gaat, een digitaal overdrachtsboekje. 
 
Samenwerking De Sterrenboog 
De samenwerking met De Sterrenboog begint steeds meer vorm te krijgen, de lijntjes worden steeds 
korter. Denise heeft maandelijks een afspraak met Ingrid, de IB-er van school. De 
observatieformulieren die worden gebruikt zijn bekeken en aangepast en deze zullen ook met school 
besproken worden. School wil graag beter aan kunnen sluiten bij de individuele behoeften die een 
kind nodig heeft. In de samenwerking met school kan Denise ook een warme overdracht geven 
wanneer een kind naar school gaat. 
 
Evacuatieplan 
In het evacuatieplan was altijd beschreven dat de kinderen van Juffrouw Bellefleur naar Spilman 
zouden gaan. Vanwege de sluiting van Spilman kan dit niet meer. Vanuit de samenwerking met 
school is daarom geregeld dat de school de nieuwe evacuatieplek is van Juffrouw Bellefleur. Twee 
keer per jaar is er een onaangekondigde evacuatieoefening. Binnenkort zal deze weer plaats vinden. 
Na de oefening worden ouders hiervan op de hoogte gebracht.  
 
In samenwerking met school. Kortere lijntjes. Denise heeft met Ingrid IB-er een afspraak. Warme 
overdracht. 1 keer in de maand gesprekken met school. School wil graag aan kunnen sluiten bij de 
behoefte van het kind. Ook de evacuatieplek wordt school. Twee keer per jaar onaangekondigd een 
oefening. 
 
Opleidingsplan 
18 maart en 1 april zijn de herhalingslessen EHBO en BHV. Alle medewerkers zijn opgeleid zodat er in 
de planning geen rekening gehouden hoeft te worden met de aanwezigheid van een BHV-er en 
EHBO-er. 
 
Onaangekondigd bezoek GGD 
De GGD is op bezoek geweest. Voorheen kwamen ze een keer jaar. Nu komen ze meerdere keren per 
jaar waarbij ze iedere keer een aantal aspecten bekijken. De medewerker van de GGD was positief. 
Kim heeft meerdere documenten moeten aanleveren ter beoordeling. Zodra het rapport binnen is 
wordt deze met ouders gedeeld en op de website geplaatst. 
 
 
 



De familiemuur 
De spiegels die gebruikt worden voor de fotomuur zijn uit het assortiment gehaald bij de Ikea. Er is 
een nieuw idee voor de familiemuur. Hierbij is Juffrouw Bellefleur niet afhankelijk van het 
assortiment van een winkel.  
 
10- minutengesprekken 
Bij de oudercommissie zijn signalen ontvangen dat niet iedereen een 10- minutengesprek krijgt 
aangeboden voor zijn of haar kind. Denise geeft aan dat de leidster hier wel druk mee zijn. Het klopt 
dat de gesprekken in het verleden soms zijn blijven liggen. In principe moeten alle ouders hem sinds 
een jaar wel aangeboden krijgen bij iedere verjaardag van hun kind. Het wordt in de nieuwsbrief 
weer onder de aandacht gebracht. Denise zal het oppakken met de leidsters. Ouders zijn altijd vrij 
om een gesprek met de mentor aan te vragen.  
  
Restaurant 
Juffrouw Bellefleur heeft het plan om in de achterste ruimte, de ontdekkende ruimte, een restaurant 
te maken. De kinderen mogen hier zelf de tafel dekken en eten maken. Er zit ook een keukenblok 
met wasbak in deze ruimte waar de kinderen zelf de afwas kunnen doen. De peuters hebben hun 
eetmomenten al in deze ruimte. Het is wachten op de klusjesman zodat de wasmachine en droger 
naar de schuur verplaatst kunnen worden. Daarna kan de ruimte volledig ingericht worden als 
restaurant.  
 
Rondvraag 
Er is niets voor de rondvraag. 
 
Sluiting 
Kim sluit het onlineoverleg. 


